
       
 
    

PROTOKOLL  Nr 5/ 2011 
 

Art Styrelsesammanträde ÖNBF 

 

Dag  Torsdag 16 Juni 2011, 20.00 

 

Plats Telefonmöte 
 

Närvarande:      Mats Öberg Ordförande 

  Staffan Rönnmark Styrelseledamot  

     Barbro Forsman Kassör  

   Ulf Sikström Sekreterare 

  Thomas Fredriksson Styrelseledamot 

  Roger Andersson Styrelseledamot 

Övriga:   Hans Aldenlöv Kansliet 

 

Ej Närvarande Roger Öberg Styrelseledamot 

   

 

 

 

§ 49 Sammanträdets öppnande 

    Ordförande Mats Öberg hälsade välkommen och förklarade styrelsesammanträdet öppnat. 

 

§ 50 Godkännande av föredragningslista 

Efter komplettering av Ej Föranmälda frågor, godkändes föredragningslistan. 

 

§ 51 Föregående protokoll 

Föregående protokoll godkändes. 

 

§ 52 Skrivelser och meddelanden 

Kansliet (Hans Aldenlöv) föredrog inkommen post. 

 

En skrivelse från Christer Ekevad angående pris för hyra av ljudmätare. 

Beslut: Hyra för ljudmätare från distriktet ska uppgå till 300:-/tillfälle. 

 

§ 53 Ekonomi 

Barbro föredrog aktuell ställning i föreningens räkenskaper. 

 

§ 54 På gång 

Trots att Barbro ett antal gånger mailat och påmint om bilsporttidningen så funkar det 

fortfarande ännu inte. 

Beslut: Barbro tar ny kontakt för att lösa problemet. 

 

Den ekonomiska rapporten till styrelsen är ännu inte tillfredsställande. 

Beslut: Barbro jobbar på med nya systemet. 

 



Alla klubbbar bör få en påminnelse om att miljöcertifieringen håller på att gå ut. 

Beslut: Hans lägger in en blänkare på hemsidan för att påminna klubbarna. 

 

§ 55 Funderingar kring tävlingar 

Med anledning av att ett stort antal tävlingar ställts in under våren och försommaren 

diskuterade styrelsen om vad som kan vara orsaken. 

Beslut: Hans och Ulf får i uppdrag att formulera en del frågeställningar och lägga ut på 

hemsidan så alla våra medlemmar får komma in med synpunkter. 

 

§ 56 Fråga angående filmavtal 

En skrivelse skulle komma in till styrelsen angående filmavtal vid tävlingar som skulle tas upp. 

Ingen skrivelse har inkommit. 

 

§ 57 Tillståndsavgifter 

Diskussioner angående tillståndsavgifter, vad har de syfte, vad ska de täcka för kostnader m.m. 

Beslut: Ulf får i uppdrag att t a fram förslag till hösten för att kunna tas i bruk från 20120101. 

 

§ 58 Ej föranmälda frågor 

 

A. Folkrace nya regler 

Nya regler i folkrace gicks igenom. 

 Beslut: Staffan kollar skrivning. 

 

B. Rallycross 

Många inställda tävlingar i RallyCross. Kommitténs sammansättning diskuterades, ev måste 

den utökas. 

 

C. Miljöcertifiering 

Certifieringar som gått ut har från SBF haft dispens till 1/7. Roger A har pratat med en del 

klubbar och hjälpt till att förnya. 
  

 

 

§ 59 Nästa sammanträde. 
Nästa möte 6/8 i Gällivare. 

 

§ 60 Avslutning 

Ordförande förklarade mötet avslutat. 

 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

Ulf Sikström            Mats Öberg 

Sekreterare    Ordförande 


